

## **STYREMØTE I SUNNMØRE HUNDEKLUBB** torsdag 25.8. klokka 18.00

Medlemmer: 447

Tilstede: Jannecke, Marit, Birgitte, Anne Laura, Inger Beate, Anna Regine, Ann Elin, Karl Magne, Elin Grete, Christina

Økonomi:

### **Informasjon** fra gruppene og andre områder

#### **Selskapshundgruppa:**

Utstillingskomite har blitt satt. Dato for utstilling 2023 26. og 27. august. er foreslått, og vil bli søkt på av komiteen.

Lite ringtrening i det siste pga. ferie og utstillingssesong. Forslag å be Torill Dønheim hjelpe til en gang i måneden, få litt mer struktur, få erfaringen hennes. Hun kan også ha handlerkurs har hun sagt. Anna Regine tar opp tråden på den med Torill.

#### **Agility:**

Ikke noe nytt meldt inn.

#### **Lydighet:**

Ikke noe nytt meldt inn.

#### **Rally:**

Finne dommer og søke om dato. Dato 16-17 juni. Vente til etter man har sikret dommer med å søke.

#### **Smeller:**

Ikke noe nytt meldt inn.

#### **Sørnesmarka:**

Ikke noe nytt meldt inn. Behov for dugnad.

#### **Klubbhus:**

Ikke noe nytt meldt inn.

#### **Bana:**

#### **Nettsida:**

Nettside: Må bygges opp på nytt, Inger Beate har startet. Tidkrevende arbeid, så det tar litt tid. Inger Beate foreslår et kurs på opplæring av oppbygging av nettsiden, som er evigvarende og kan vises til nye ansvarlige.

#### **Kursvirksomhet:**

Stor forespørsel etter kurs. Spesielt valpekurs.

Karl Magne ønsker å heller prioritere kurs, men må trekke seg som banemester på grunn av kapasitet. Retrieving/apporteringskurs med apportering o.l. i tillegg til valpe/unghundkurs.

Kjellaug holder ett kurs til, rallylydighet nybegynner (10-11 sept, 10-15.00), og får med seg assistenter som skal gå trening som kursleder. Sjekke hvem som har tid til å være assistent.

Jennifer ønsker å holde kurs når hun er sertifisert, og ønsker også å utdanne seg videre til rally-instruktør spesifikt for å holde kurs for høyere klasser.

#### **Hallgruppa:**

Vurdere å sette hallen på gresset fremfor på grusbana, fordi det viser seg å ha grusbana er veldig greit.

#### **Avd. Haram:**

Elin Grete vil ha treninger på Vatne fremover, åpent for de som ønsker å være med. Behov for dugnad, ønsker å jevne ut grusen og gjerde inn området.

### **Pågående saker**

#### **8 22/23 Klubbartikler**

Lage skriv til medlemmene? Hvilke produkter?

#### **15 22/23 Instruktørsamling**

Sette en dato. Nærmere jul

#### **16 22/23 Oppdrettersamling**

Sette en dato. Orm og ormekur m/ Frøland, når det passer for ham.

#### **18 22/23 Søke om sponsormidler/ økonomisk støtte**

Vi trenger en liste over aktuelle steder å søke

Sparebank Vest er nyetablert og har midler for frivillige organisasjoner. Kort frist.

#### **21 22/23 Utstilling august**

Evaluering. Gjennomføring, økonomi, tilbakemeldinger.

Stort sett god tilbakemelding fra både dommere og utstillere.

Linda har prøvd å regne ut en kostnad for utstillinga, for å få oversikt over ca. hvor mye det koster å arrangere den. Denne utregninga er ikke endelig og tar med en god del vi hadde på lager fra tidligere år (premier, rosetter), og tar ikke med mye av bane-utbedringa (parkeringsplass, veranda).

De omtrentlige tallene for utstillinga blir da:

Utgifter på omtrent 125 721,-

Etter utgifter har vi et overskudd på omtrent 155 840,- som er positivt.

Godt løst og gir mersmak. Vi tjener godt på å arrangere en utstilling utenom NKK. Ønskelig å gjenta neste år.

Nye regler i forhold til påmelding i NKK som vi må passe på: 1. november påmeldingsfrist. (Sjekkes opp reglene rundt dette) Vi må sette en ny dato og sette en ny utstillingsgruppe (se lenger ned i referat). Dommere må bestilles osv. så raskt som mulig.

April er foreslått, men en god del er ikke villig til å ta den dugnaden så nært opptil NKK.

Ønske om å ha utstillinga noe senere i august eller september for å unngå ferien og uken rundt skole/arbeidsstart.

Innspill om terminlista: Legge noe i april/mai er dumt, Herning og NKK utstillingene gjør at disse er ganske fullbooka. Siste helga i august er foreslått, det er etter NKK Tromsø og åpner

for at folk kan ta Ålesund på vei sørover. Eide har ofte Rallystevne den helga. Når dato er fastslått så kan vi legge inn på NKK Nordvest sin gruppe. Trøndelag Hundefestival er også den helga, men enighet om at det er vanskelig å treffe en helg der vi ikke konkurrerer mot andre.

Forslag til utstillingskomiteen og planlegging av neste år:

- Sette budsjett/ramme for enkelte ting (premier, dommergaver o.l), slik at man har noe å forholde seg til i planleggingsprosessen, og kan starte tidlig.
- Styremedlem som sitter i komiteen som har mandat til å ta avgjørelser på vegne av styret i forhold til utstillinga. På den måten slipper hele styret å ta stilling til alle små detaljer i planlegginga.
- Tidlig ute for å skaffe dommere er viktig, og vi bør egentlig prøve å planlegge for flere år fremover.
- Ønske om å ha mer oppdelte oppgaver og mer individuelt ansvar. Ikke flere ansvarsområder på en person.
- Premieinnkjøp, sponsorer og lignende bør gjøres tidligere. Premier kan være klar før påmelding, jo før jo bedre. Før-sponsorer bør kontaktes tidlig, da de ofte fordeler budsjettene tidlig i året. På denne måten kan man feks. kjøpe inn ting på salg i løpet av året fremfor full pris i ukene før utstilling.
- Vi må fri til medlemmer og få flere frivillige under helga. Skiftløsninger er foreslått, slik at utstillere også kan hjelpe til om de har mulighet. 2 timer i kiosk, eller på parkering fordelt på flere blir effektivt og mindre belastning på enkeltpersoner.
- Betale for skriverarbeid, sette en sats (500,- blir foreslått) for det. Heller oppfordre til frivillighet for å hjelpe klubben.

### **Utstillingskomite 2023:**

Christina, Birgitte, Ann Elin, Anne Laura

#### **27 22/23 Sosialiseringstrening**

En del av sak 32/35?

#### **29 22/23 Dugnad**

Hva er gjort, og hva står fremdeles på lista? Når kan det gjøres?

Telle og sortere rosetter. Hvem og når?

#### **30 22/23 Retriverklubben**

Klubben har fått beskjed om at de kan søke om å leie området for enkeltdager til 1500,- Inntil halv dag, halv pris. Dette gjelder alle som tar kontakt, men området skal først og fremst brukes av egne medlemmer.

#### **31 22/23 Eksterne som ønsker å bruke området**

Se sak 30.

#### **32 22/23 Bruktmarked**

Skal vi arrangere bruktmarked i slutten av sommerferien? Kombinert med en sosialiseringssamling? I forbindelse med hundens dag? **Se sak 35**

### **Nye saker**

### **34 22/23 Instruktørkurs**

Fire medlemmer i klubben deltar.

- Skjema må fylles ut for støttetimer av berettiget instruktør.

### **35 22/23 Hundens dag 17.9.**

Brev fra NKK. Skal vi bestille materiell og delta? Det kan kombineres med brukmarked og sosialiseringstrening.

- Vi bestiller materiell, så prøver vi å få til noe. Flere i styret kan være tilstede den helga.

### **36 22/23 Mediakontakt**

Skal vi gå sterkere ut og vise oss fram? Hvem og hvordan?

- Bypatrioten er nok beste for "aktuelt", kanskje ta kontakt på forhånd for fristene og slikt.
- Forslag på å sende ut en kort pressemelding om f.eks. Hundens dag.

### **37 22/23 Sentrumsnært frislippsområde**

Andre Fjørtoft har tatt kontakt. Han ønsker at området rundt dammen bak gapahuken på Aksla blir hundeområde. Hvordan stiller vi oss?

- Vi ønsker ikke å ta ansvar for et område til. Vi kan bidra med for eksempel reklamer og opplysning om området.

### **38 22/23 Søknad om å ta over området**

Gjennomgang brev til kommunen. Er det mer vi må/bør skrive?

- Elin Grete og Jannecke går over brev.

### **39 22/23 Utleie klubbhus til hundeaktivitet**

En gruppe som trener skolehund/besøkshund har våren 2022 lånt lokalet annen hver onsdag. De ønsker å begynne på igjen den 31.8. Vil noen være der og se hva det er, rekruttere medlemmer og kanskje se om det er aktuelt med en gruppe.

- Onsdag og mandag er det størst aktivitet her og det er ønskelig å ha tilgang på klubbhuset.  
Mulighet til å gå inn når man trener er viktig for medlemmene våre.
- Ber dem om å lage en liste med datoer og tider slik at vi kan ordne logistikk. Vi prioriterer våre kurs og treninger.
- Arrangement i privat regi skal betale for leie av lokaler.

### **40 22/23 Eventuelt**

- Mye etterspørsel av sosialiseringstrening. Turnusordning for at noen er tilstede for å ta i mot.  
Sosialisering med hunder på bana, i bånd.  
Vi prøver å sette opp annenhver fredag med rullerende ansvarlige, etter Hundens Dag 17.sept. Vi prøver å skape et åpent miljø for alle som vil være med i klubben.
- Linda vil innhente pris på elektrikerarbeid. Få bryter på lysa.
- Karl Magne ønsker å få kjøpt betong til lyktestolpene og eventuelt budene slik at vi kan få opp de to siste lyktestolpene, før evt. elektrikerarbeid.

- Søke penger til frivillighet til fiksing av anlegget. (Sparebank Vest)

Mvh Jannecke

Neste styremøte: Poll legges ut på styregruppa så vi finner en dato hvor mange kan.